

Deutsch

DGAP Ad-hoc-Service
Tel: +49 (0)89 210298-50 Fax: +49 (0)89 210298-72 Email: newsroom@dgap.de

Meldende Gesellschaft: AE New Media Innovations SE	ISIN: DE000A12ULL2
Ansprechpartner: AE New Media Innovations SE Wade Smith Tel.: 030 700140449 Fax.:	Meldebeauftragter: AE New Media Innovations SE Wade Smith Tel.: 030 700140449 Fax.:
E-Mail Ansprechpartner: E-Mail Meldebeauftragter:	info@aenewmediainnovations.de info@aenewmediainnovations.de

Börsenplätze: Freiverkehr in Düsseldorf

Systemzeit: 13:15 CET/CEST Veröffentlichungszeitpunkt: 13:45 CET/CEST

DGAP-Ad-hoc: AE New Media Innovations SE / Schlagwort(e):
Kapitalerhöhung/Hauptversammlung
AE New Media Innovations SE: Sachkapitalerhöhung

06.03.2018 / 13:45 CET/CEST

Veröffentlichung einer Insiderinformationen nach Artikel 17 der Verordnung (EU) Nr. 596/2014, übermittelt durch DGAP - ein Service der EQS Group AG.
Für den Inhalt der Mitteilung ist der Emittent verantwortlich.

Berlin, 06.03.2018: AE New Media Innovations SE (ISIN DE000A12ULL2): Sachkapitalerhöhung

Die AE New Media Innovations SE hat am heutigen Tage mit den Gesellschaftern der Aladdin Blockchain Technologies Ltd, London, einen Vertrag über die Einbringung sämtlicher Geschäftsanteile der Aladdin Blockchain Technologies Ltd in die AE New Media Innovations SE gegen Ausgabe von 10.000.000 neuen Inhaberaktien der Gesellschaft unterzeichnet.

Aladdin Blockchain Technologies Ltd hat eine Systemlandschaft entwickelt, in der Gesundheitsdaten sicher gespeichert und gemanaged werden können. Hierzu bedient man sich moderner Technologien wie der Blockchain, dem maschinellen Lernen und Advanced/Predictive Analytics um die Krankheitsidentifizierung und das Wohlbefinden von Patienten zu verbessern.

Die neuen Aktien sollen unter Ausschluss des Bezugsrechtes der bisherigen Aktionäre im Wege der von der Hauptversammlung der AE New Media Innovations SE noch zu beschließenden Kapitalerhöhung gegen Sacheinlage von EUR 1.450.000,00 um EUR 10.000.000,00 auf EUR 11.450.000,00 durch Ausgabe von 10.000.000 neuen auf den Inhaber lautenden nennwertlosen Stückaktien (Stammaktien) mit einem rechnerischen Anteil am Grundkapital von EUR 1,00 je Aktie geschaffen werden. Der Ausgabebetrag für jede Stückaktie beträgt EUR 5,3976 je neuer Aktie. Der gesamte Ausgabepreis (einschließlich Agio) für alle 10.000.000 neuen Aktien aus der Sachkapitalerhöhung beträgt EUR 53.976.000,00.

Die Berechnung des Ausgabebetrages basiert auf einem Bewertungsgutachtens gemäß IDW Standard S1, erstellt von der RSM Altavis GmbH Wirtschaftsprüfungsgesellschaft Steuerberatungsgesellschaft, Pariser Platz 4 A, 10117 Berlin. Der gerichtlich bestellte Sacheinlagenprüfer hat mit seinem Gutachten vom 01.03.2018 bestätigt, dass der Wert der von der AE New Media Innovations SE zu erwerbenden Sacheinlage mindestens den Wert der hierfür gewährten Aktien und des korporativen Agios erreicht.

Der Vertrag steht u.a. unter der aufschiebenden Bedingung der Zustimmung der außerordentlichen Hauptversammlung der AE New Media Innovations SE zu diesem Vertrag und wird unwirksam, wenn der Kapitalerhebungsbeschluss und die Durchführung der Kapitalerhöhung nicht bis zum 31.07.2018 in das Handelsregister eingetragen sind.

Im Rahmen der wirtschaftlichen Neuausrichtung der Gesellschaft hat der Verwaltungsrat heute beschlossen, der nächsten außerordentlichen Hauptversammlung neben der Sachkapitalerhöhung folgende weitere Beschlussvorschläge zu unterbreiten:

- Umfirmierung der Gesellschaft in "Aladdin Blockchain Technologies Holding SE",

- Änderung des Unternehmensgegenstands in "Gegenstand des Unternehmens ist die Entwicklung und das Betreiben innovativer Business-Konzepte und Technologien mit Wachstumspotenzial im Bereich der medizinischen Gesundheitsvorsorge durch Einführung eines dezentralen, digitalen Archivs für Gesundheitsdaten sowie die Entwicklung und Vermarktung von Blockchain-Technologien"
- Schaffung eines neuen Genehmigten Kapitals in Höhe von EUR 5.725.000,00.

Wade Menpes-Smith, CEO

Kontakt: AE New Media Innovations SE, Unter den Linden 10, 10117 Berlin, Tel. 030/700 140 449, Fax 030/700 140 150, Email: info@aenewmediainnovations.de, www.aenewmediainnovations.de

Ende der Ad-hoc-Mitteilung

06.03.2018 CET/CEST Die DGAP Distributionsservices umfassen gesetzliche Meldepflichten, Corporate News/Finanznachrichten und Pressemitteilungen.
Medienarchiv unter <http://www.dgap.de>

Sprache: Deutsch
Unternehmen: AE New Media Innovations SE
Unter den Linden 10
10117 Berlin
Deutschland
Telefon: 030 700140449
E-Mail: info@aenewmediainnovations.de
Internet: www.aenewmediainnovations.de
ISIN: DE000A12ULL2
WKN: A12ULL
Börsen: Freiverkehr in Düsseldorf

Ende der Mitteilung

DGAP News-Service

660907 06.03.2018 CET/CEST

English

DGAP Ad-hoc-Service

Tel: +49 (0)89 210298-50 Fax: +49 (0)89 210298-72 Email: newsroom@dgap.de

Issuer: AE New Media Innovations SE	ISIN: DE000A12ULL2
Contact: AE New Media Innovations SE Wade Smith Phone: 030 700140449 Fax.:	Agent: AE New Media Innovations SE Wade Smith Phone: 030 700140449 Fax.:

E-mail Contact: info@aenewmediainnovations.de
E-mail Agent: info@aenewmediainnovations.de

Listings: Regulated Unofficial Market in Dusseldorf

System time: 13:15 CET/CEST Release time: 13:45 CET/CEST

DGAP-Ad-hoc: AE New Media Innovations SE / Key word(s): Capital Increase/AGM/EGM
AE New Media Innovations SE: Capital Contribution in Kind

06-March-2018 / 13:45 CET/CEST

Disclosure of an inside information acc. to Article 17 MAR of the Regulation (EU) No 596/2014, transmitted by DGAP - a service of EQS Group AG.

The issuer is solely responsible for the content of this announcement.

Berlin, 06. March 2018: AE New Media Innovations SE (ISIN DE000A12ULL2): capital contribution in kind

AE New Media Innovations SE has today signed a contract with the shareholders of Aladdin Blockchain Technologies Ltd, London, concerning the contribution of all shares of Aladdin Blockchain Technologies Ltd into AE New Media Innovations SE against the issue of 10,000,000 new bearer shares in the company.

Aladdin Blockchain Technologies Ltd has developed a system landscape in which health records can be securely stored and managed. Modern technologies such as blockchain, machine learning and advanced/predictive analytics are employed for this purpose in order to improve disease identification and the well-being of patients.

The new shares are to be issued, excluding the subscription rights of the existing shareholders, by means of a capital increase still remaining to be resolved upon by the General Meeting of AE New Media Innovations SE against a capital contribution in kind, from EUR 1,450,000 by EUR 10,000,000 to EUR 11,450,000, through the issue of 10,000,000 new non-par value bearer shares (ordinary shares), with a calculated nominal value of EUR 1.00 each. The issue price for each share will be EUR 5.3976 per new share. The total amount of the issue (including premium) for all 10,000,000 new shares arising from the capital contribution in kind will be EUR 53,976,000.00

The calculation of the issue price is based on a valuation report drawn up in accordance with IDW Standard S1 by RSM Altavis GmbH Wirtschaftsprüfungsgesellschaft Steuerberatungsgesellschaft, Pariser Platz 4 A, 10117 Berlin. The auditor of the capital contribution in kind appointed by the court has, in his valuation report delivered on March 1th, confirmed that the value of the capital contribution in kind to be acquired by AE New Media Innovations SE is at least equivalent to the value of the shares made available for this purpose and the corporate premium.

The contract is, inter alia, subject to the condition precedent of the approval of this contract by the extraordinary shareholders meeting of AE New Media Innovations SE and shall become invalid if the resolution concerning the capital increase and the implementation of the capital increase are not recorded in the Commercial Register by 31.07.2018.

In the light of the economic reorientation of the company the Board of Directors has today resolved in addition to the capital contribution in kind to submit the following further proposed resolutions to the next extraordinary shareholders meeting:

- Changing the name of the company to "Aladdin Blockchain Technologies Holding SE",
- Change the object of the company to "the aim of the company is the development and operation of innovative business concepts and technologies with growth potential in the field of medical health care provision through the introduction of a decentralised, digital archive for health records and the development and marketing of Blockchain technologies"
- Creation of a new Authorised Capital of EUR 5,725,000.

Wade Menpes-Smith, CEO

Contact: AE New Media Innovations SE, Unter den Linden 10, 10117 Berlin, Tel. 0307700 140 449, Fax 030/700 140 150, email: info@aenewmediainnovations.de, www.aenewmediainnovations.de

End of ad hoc announcement

06-March-2018 CET/CEST The DGAP Distribution Services include Regulatory Announcements, Financial/Corporate News and Press Releases.
Archive at www.dgap.de

Language:	English
Company:	AE New Media Innovations SE Unter den Linden 10 10117 Berlin Germany
Phone:	030 700140449
E-mail:	info@aenewmediainnovations.de
Internet:	www.aenewmediainnovations.de
ISIN:	DE000A12ULL2
WKN:	A12ULL
Listed:	Regulated Unofficial Market in Dusseldorf

End of Announcement

DGAP News Service

660907 06-March-2018 CET/CEST